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The ultimate battle between good and evil

作者介绍: 

Stephen King was born in Portland, Maine, on September 21, 1947, to Donald and
Nellie Ruth King. King wrote his first short story before he was seven years old. As a
teenager, he played on the football team and joined a rock band, but also had two of
his short stories published. After graduating with a Bachelor's degree in English from
the University of Maine at Orono in 1970, he married Tabitha Spruce, also a writer, in
1971, and began a career as a teacher. His spare time was spent in writing novels that
were consistently rejected by publishers. King's first novel would never have been
published if not for his wife. She removed the first few chapters from the garbage after
King had thrown them away in frustration. Three months later, he received a $2,500
advance from Doubleday Publishing for the book that went on to sell a modest 13,000
hardcover copies. That book, Carrie, was about a girl with telekinetic powers who is
tormented by bullies at school. She uses her power, in turn, to torment and eventually
destroy her mean-spirited classmates. When United Artists released the film version in
1976, it was a critical and commercial success. The paperback version of the book,
released after the movie, went on to sell more than two-and-a-half million copies.
Many of King's other horror novels have been adapted into movies, including The
Shining, Firestarter, Pet Semetary, Cujo, Misery, The Stand, and The Tommyknockers.
Under the pseudonym Richard Bachman, King has written the books The Running
Man, The Regulators, Thinner, The Long Walk, Roadwork, and Rage. Today, Stephen
King is one of the world's most successful writers, with more than 100 million copies of
his works in print. Many of his books have been translated into foreign languages, and
he writes new books at a rate of about one per year. King and his wife have three
children and live in the small town of Bangor, Maine, where many of his stories are set.
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评论

看完魔女嘉莉电影之后，开始看史蒂芬金的书，也是够无聊了。各种美剧、电影抄了金
大爷太多了，导致看起来处处cliche

-----------------------------
听了一个多月总算是听完了，有够长啊，说实话到最后我也不知道这到底算是个啥故事
。Plot不算是我喜欢的类型，但我非常喜欢SK对各个人物的性格心理描写，人性最阴暗
面的描写比任何其他恐怖的东西都要让人毛骨悚然。最喜欢的角色是Fran,不管多悲催
严峻的条件下她的幽默感总能让俺大笑。当我听到Nadine这个名字的时候我就有种不
舒服的感觉,Temple of The
Winds就有叫这名字的，是我最生平最讨厌的角色之一，听完这本书这名字让我更加不
舒服~Tom和Nick是非常可爱的一对，一个聋哑和一个智障但却让人觉得单纯可靠，到
故事结尾我觉得Tom都快萌死了~另外这本书也出了我目前最讨厌的一个角色，我X,真
正的小人+贱人啊！！！

-----------------------------
(见《末日逼近》专页)
从CPL借阅，Kindle版，三周内翻阅完，基本上跳过了第二、三部。在感冒的时候读第
一部真是……这一部里，所有人都因为感冒而死光了。第二部不知道在捣腾啥，魔王好
像没啥真本事。第三部像是“魔戒”，是巧合吗？最后SB魔王不小心把自己炸飞了，
关上帝什么事。

-----------------------------
来来回回将近读了一年。渲染的恐怖气氛浸入骨髓；总觉得结尾有点草率

-----------------------------
时间不够，搁置了



-----------------------------
长期以来忠实的金迷们最为推崇的作品。但是太长了，现在实在抽不出时间。一有消息
一定来汇报。。

-----------------------------
因为英语还有点烂，所以啃的不那么顺，搬家的时候误把这本书给扔了，书签估计依旧
mark在第139页吧。还没有看完，如果还有兴致再去买一本的话，应该会读完。

-----------------------------
特、别、长！本人看的是未删减版……嗯……喜欢Nick和大个子（忘记名字了
不喜女主和Stu

-----------------------------
三部曲的中间部分很好看。。。但最后God都可以这样举个手指干掉坏蛋，还让人跋涉
着去牺牲实在太。。。有God的作风了
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